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Mikä sai minut innostumaan hallitustyöskentelystä? 

Olen seurannut Inton tapaa toimia ja tehdä asioita. Olen vaikuttunut sen määrätietoisesta viestinnästä 
työpajakentän saralla ja etsivän nuorisotyön tärkeydestä. Koulutustarjonta on erittäin laadukasta. 

Innostuin tästä vielä lisää kun keskustelin esihenkilöni kanssa ja mahdollisuudesta vaikuttaa sekä luoda 
uutta tulevaisuuskuvaa työpajakentällä. Näkyvyyttä ja tietoisuutta ei koskaan voi olla liikaa. 

Puhdas into saada työpajatoiminta merkittäväksi osaksi ihmisten polkua kohti voimaantumista ja 
luottamusta siihen, että jokaisella on merkityksellinen rooli yhteiskunnassa. 

 

Mitä haluaisin kehittää Intossa hallituksen jäsenenä? 

Haluaisin olla vahvasti mukana monimuotoisuuden ja täsmätyökykyisten henkilöiden työllistämisen 
edistämisessä. Yhteiskunnalla olisi valtavat voimavarat käytettävissä, jota yrityksissä ei vielä riittävästi osata 
käyttää tai heiltä puuttuu tarvittavaa tietoa mahdollisuuksista palkata täsmätyökykyinen. 

Matalan kynnyksen palveluja tarvitaan, että jokaisella on mahdollisuus päästä alkuun, oppia ja kehittyä 
kohti seuraavaa polkua.  

 

Miksi minut tulisi valita hallituksen jäseneksi? 

Olen innokas uuden oppija ja erityisesti kiinnostaa jakaa tietoa, ajatuksia ja kokemuksia muiden kanssa. 
Viedä asioita käytännössä työpajoille ja puhua (huutaa) niiden tärkeydestä. 

Olen työskennellyt ”ruohonjuuri” tasolla asiakkaiden kanssa, joten tiedän miten hyvää ja vaikuttavaa työtä 
kentällä tehdään. 

Tulevaisuuden näkymät kiinnostavat ja Into on tässä todellinen suunnannäyttäjä. 


